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Protokół z VI Sesji Rady Gminy Poświętne z dnia
30 marca 2007r.

 

 

Protokół  Nr VI/07

z  VI Sesji  Rady Gminy w  Poświętnem

z  dnia  30 marca  2007 r.

 

Ad.1

VI zwyczajna Sesja Rady Gminy Poświętne  odbyła  się  w sali konferencyjnej 
Urzędu Gminy, otworzył  obrady  Przewodniczący Rady Gminy - Bogusław
Ulejczyk - powitał  przybyłych na posiedzenie radnych, Wójta Gminy  - Jana 
Cymermana,  radcę  prawnego –  Grzegorza   Bartnika,  sekretarz  gminny  –
Marzannę Zagórską, sołtysów  oraz wszystkie osoby obecne  na sali obrad,
stwierdzając ponadto że  według listy obecności na posiedzeniu obecnych jest
15  radnych , co stanowi kvorum do podejmowania prawomocnych decyzji i
uchwał. ( listy  obecności w załączeniu )

Ad.2

Następnie przewodniczący przedstawił  proponowany porządek obrad który
przedstawiał  się następująco :

1.     Otwarcie obrad.

2.     Przyjęcie  porządku obrad.

3.     Przyjęcie  protokołu z Sesji Nr IV i V

4.      Podjęcie  uchwały w sprawie  przyjęcia sprawozdania  z wykonania  
budżetu  Gminy  i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2006r.



5.       Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego
wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom
dodatków do wynagradzania zasadniczego oraz szczegółowe warunki
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i
godziny doraźnych  zastępstw.

6.      Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego
wysokość  oraz  szczegółowe  zasady  przyznawania  i  wypłacania
nauczycielskiego  dodatku  mieszkaniowego  dla  nauczycieli
zatrudnionych  w  szkołach,  dla  których  organem prowadzącym jest
Gmina Poświętne.

7.     Podjęcie  uchwały w sprawie  wprowadzenia zmian  w budżecie gminy
na 2007r.

8.      Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu i zasad
współpracy  gminy  Poświętne  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na
rok 2007

9.      Sprawozdanie   z  działalności   Gminnej   Komisji  Rozwiązywania
Problemów  Alkoholowych za  2006r.

10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz
Przeciwdziałania  Narkomanii  w  Gminie   Poświętne   na  2007  rok.

11.  Podjęcie uchwały  zmieniającej  uchwałę Nr X/64/04 Rady Gminy w
Poświętnem dnia 22 marca 2004r. w sprawie ustalenia liczby punktów
sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu ( z wyjątkiem
piwa) przeznaczonych  do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w
miejscu  sprzedaży  oraz  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i
warunków  sprzedaży  napojów  alkoholowych  na  terenie  Gminy
Poświętne, zmieniona uchwałą  Nr XXIII/138/07 z dnia 29 czerwca 
2006r.

12.  Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady
Gminy Poświętne do wystąpienia o złożenie oświadczenia lustracyjnego
przez Sekretarza  i Skarbnika  Gminy  Poświętne

13. Sprawy konserwacji  rzeki  Czarna   i Dorzucha .

14. Ochrona  przeciwpożarowa   na terenie  gminy  Poświętne.

15. Wnioski i interpelacje.



16. Zamknięcie obrad.

Sylwester  Niźnik  -   zgłosił  wniosek o  zwiększenie kwoty  ryczałtu  dla
sołtysów  za udział  w obradach Sesji.

Przewodniczący Rady Gminy  poinformował  że wolne wnioski będą omawiane
w pkt. 15

Następnie  przewodniczący  poddał  pod głosowanie proponowany  porządek
obrad,  który został  przyjęty jednogłośnie. ( głosowało  15 radnych ) 

 

Ad.3

Protokóły  z IV i V   Sesji Rady  Gminy  zostały  wyłożone  do  wglądu, wobec 
powyższego  przewodniczący  zapytał  „czy  są  uwagi  do  przedłożonych  
protokołów”.  W  związku  z  tym,  że  nie  zgłoszono  żadnych   uwag
przewodniczący  poddał pod  głosowanie  protokół Nr IV który został przyjęty 
14  głosami za   przy 1 głosie  wstrzymującym i  protokół Nr V  który został
przyjęty  14  głosami za   przy 1 głosie  wstrzymującym.

 

Projekt uchwały wraz załącznikami  radni  otrzymali z zawiadomieniami na
Sesję.

 

Ad.4

Skarbnik  Gminy  -  Maria  Staszewska  przedstawiła  etapy  procedury
absolutorium  gminnego  stwierdzając,  między  innymi  że  procedurę  
rozpoczyna sprawozdanie  roczne z wykonania budżetu ,  które  wójt  jest
zobowiązany  sporządzić do dnia 20 marca 2007 r., sprawozdanie   takie
zostało  sporządzone, przedstawione  radzie  i przesłane  regionalnej izbie
obrachunkowej,   w  celu  wydania  opinii  o  przedłożonym  sprawozdaniu  .
Wiodącą też rolę w procedurze absolutoryjnej  realizuje komisja rewizyjna,
która opiniuje wykonanie budżetu gminy i występuje z wnioskiem do Rady
Gminy w sprawie udzielenia  absolutorium   ,  wobec  powyższego   komisja 
wystąpiła  z takim wnioskiem  w dniu  5 marca 2007r.  wniosek   został  przez 
Przewodniczącego   Rady  Gminy    przesłany   do  zaopiniowania   do  
Regionalnej  Izby Obrachunkowej .

Następnie Skarbnik Gminy odczytała uchwałę  RIO-10/0/07 o przedłożonym przez Wójta Gminy Poświętne sprawozdaniu z



wykonania  budżetu gminy za 2006r. a przewodniczący rady gminy  zapoznał  radnych  z wnioskiem  komisji  rewizyjnej  oraz 

uchwałą    RIO- 11/0//2007   o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy  Poświętne w sprawie udzielenia

absolutorium Wójtowi Gminy za 2006r.  (  uchwały i  wniosek stanowią  załączniki  do niniejszego protokółu )

Radni  zostali   zapoznani  z sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  za
2006r.    przez Skarbnika  Gminy  na  posiedzeniach poszczególnych  komisji .
( sprawozdanie stanowi załącznik  do niniejszego protokołu )

PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY  ODCZYTAŁ PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE
UDZIELENIA ABSOLUTORIUM WÓJTOWI GMINY ZA 2006R.  KTÓRY  PODDAŁ 
POD GŁOSOWANIE .

Radni przedstawiony projekt uchwały  przyjęli   11 głosami  za ,  przy  4
głosach  wstrzymujących  (  głosowało  15 radnych )

 

U C H W A Ł A    Nr VI/18/07  w sprawie przyjęcia  sprawozdania z wykonania
budżetu i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy  za  2006r.

 

Ad.5

Radca  prawny  -  uchwałę należy  przyjąć bez zmian bo każda najmniejsza 
zmiana  uchwały  powinna  być   uzgadniana  z  Związkiem Nauczycielstwa  
Polskiego.

Bogdan Świadek - zapytał  czy nauczyciele  otrzymają w tym roku podwyżki.

Sylwester  Niźnik   -   czy  uchwały  zostały  uzgodnione  z  Związkiem
Nauczycielstwa   Polskiego.

Odpowiedzi udzieliła Elżbieta  Kruszewska i kier. ref. oświaty  stwierdzając że 
nauczyciele  w bieżącym roku otrzymają podwyżkę  najprawdopodobniej  w
wysokości 7%,  a uchwały   regulaminów  wynagradzania  nauczycieli  zostały
uzgodnione z  Związkiem Nauczycielstwa  Polskiego.

Przewodniczący  odczytał  projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu
określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania
nauczycielom dodatków do wynagradzania zasadniczego oraz szczegółowe
warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i
godziny  doraźnych   zastępstw.  Który  został  przyjęty   jednogłośnie  .  (
głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A    Nr VI/19/07



 

Ad.6

Przewodniczący odczytał  projekt  uchwały  w sprawie ustalenia  regulaminu
określającego wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w
szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Poświętne. który 
został przyjęty jednogłośnie. ( głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A    Nr VI/20/07 

Ad.7

Skarbnik   Gminy  –  Maria  Staszewska   omówiła   uchwałę  w  sprawie  
wprowadzenia zmian  w budżecie gminy na 2007r. stwierdzając  że ; na
podstawie decyzji Nr 3 /2007 Wojewody Mazowieckiego z dnia 21.02.2007
r.  został zwiększony plan dochodów i wydatków w dz. 754 o 100 zł   z
przeznaczeniem  na  obronę  cywilną.  Zgodnie  z  pismem  Ministerstwa
Finansów Nr  ST 3 – 4820-3/2007 z dnia 12.02.2007 r i załącznika w/w pisma
oraz pisma nr ST 3   4820-6/2007 /507 zmniejszony  został plan dochodów w
dz. 756 – udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych o kwotę 14 685
zł natomiast zwiększony został plan subwencji w dz. 758 o kwotę 100 170 zł  
- część oświatowa . Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 11/2007 z dnia
21marca 2007 r.  został zwiększony  plan dotacji na 2007 r.  w dziale 852 –
Pomoc społeczna   - usuwanie skutków klęsk żywiołowych o kwotę 11 636 zł. 
Zwiększony plan dochodów przeznaczono na:   dz.851 – mamografia dla 20
kobiet – 600 zł dz. 750 – diety dla radnych   - 16 885 zł dz. 900 – wywóz 
nieczystości  stałych  oraz  wstępne  badania  geologiczne  gruntów  pod
wodociągi  -   68  000   zł  .

Wójt Gminy -  poinformował  że rozmawiał  z Wójtem ze Stanisławowa w
sprawie  wodociągowania gminy, gdzie  dowiedział  się że jedną z pierwszych
spraw   jaką trzeba   przeprowadzić to  badania  gruntu.

Przewodniczący odczytał  projekt uchwały w sprawie wprowadzenia  zmian w 
budżecie gminy, który został  przyjęty  jednogłośnie.                           (
głosowało 15 radnych )



U C H W A Ł A    Nr VI/21/07 

Ad.8

Radca  prawny  –  to  uchwała  została  już  podjęta  w  grudniu,  zmieniła  się
natomiast obsługa prawna i ustalono, że  teraz nie należy  jej publikować w
dzienniku  urzędowym  województwa  mazowieckiego.  Wobec  powyższego
uchwala  z  grudnia   została   uchylona   przez  Wojewodę.

Przewodniczący przedstawił  projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego
programu  i  zasad  współpracy  gminy  Poświętne  z  organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2007,  który przez radnych został przyjęty jednogłośnie  (
głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A    Nr VI/22/07 

 

Ad.9

Sprawozdanie  z działalności  Gminnej  Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za  2006r -  przestawiła  przewodnicząca  komisji – Janina 
Borowska .

Bogdan Świadek  -  czy wszystkie środki zostały wykorzystane.

Adam Zieliński – z  całym szacunkiem  dla  komisji, ale co to znaczy że p.
psycholog  miała pełne ręce roboty, jakie dzieci wyjeżdżały, czy były to dzieci
z rodzin patologicznych takie sprawozdanie, to żadne sprawozdanie, uważam
także że takie sprawozdanie powinno być przedstawione na poszczególnych 
komisjach.

Wójt Gminy – ja widzę pracę komisji,  nie jest  to praca wdzięczna, nie mniej
jednak  można  podać  dane   liczbowe  radnym,  oczywiście  bez  danych
osobowych.

Adam Zieliński  - mam pytanie co to jest  spożywanie  alkoholu  w obrębie
sklepu.

Radca prawny  istotą  jest nieruchomość, na której jest sklep.

 

Ad.10

Przewodniczący odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania



Narkomanii w Gminie  Poświętne  na 2007 rok , który został  przyjęty  11
głosami  za  ,  przy  3  głosach przeciwnych   i  1  głosie   wstrzymującym.  (
głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A    Nr VI/23/07   

Ad.11

Przewodniczący   odczytał  projekt uchwałę  zmieniającej  uchwałę       Nr
X/64/04 Rady Gminy w Poświętnem dnia 22 marca 2004r. w sprawie ustalenia
liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu ( z
wyjątkiem piwa) przeznaczonych  do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i
w miejscu sprzedaży oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i warunków
sprzedaży  napojów alkoholowych na terenie  Gminy Poświętne,  zmieniona
uchwałą  Nr XXIII/138/07 z dnia    29 czerwca  2006r.  (jest  to uchwała
zmieniająca liczbę punktów sprzedaży napojów  alkoholowych powyżej 4,5%
zawartości alkoholu) który  został przyjęty  13 głosami za , przy  2 glosach 
przeciwnych.          ( głosowało  15 radnych )  

U C H W A Ł A    Nr VI/24/07 

 

Ad.12

Przewodniczący  odczytał   projekt  uchwały  w  sprawie  upoważnienia
Przewodniczącego  Rady  Gminy  Poświętne  do  wystąpienia  o  złożenie
oświadczenia lustracyjnego przez Sekretarza  i Skarbnika  Gminy  Poświętne,
który został przyjęty jednogłośnie. ( głosowało  15 radnych )

U C H W A Ł A    Nr VI/25/07 

Przewodniczący ogłosił  10 minutową przerwę.

 

Ad.13

Wójt  Gminy  przedstawił  przybyłego   na  Sesję  p.   Dariusza  Fidos
przedstawiciela  Wojewódzkiego Zarządu Melioracji   I  Urządzeń Wodnych 
inspektorat w  Wołominie stwierdzając że najważniejszym  problemem  na
naszym terenie jest  rzeka Rządza, Czarna  oraz jej odnoga  Dorzucha.

Dariusza Fidos  stwierdził  ciek Dorzucha był   konserwowany z  programu
unijnego  ubiegłym  roku  ,  w  tym   roku  jest   program  ,  ale  będzie
wykorzystywany na terenach innych gminach ale w sytuacjach wyjątkowych



mamy  jeszcze   środki   rezerwowe   i  dlatego  prosimy  o  sygnały  do
inspektoratu.

Bogdan Marciniak – sołtys wsi Strózki  -  trzeba usunąć  drzewa z terenów 
kolejowych, w rzece rosną  drzewa, jak będą usunięte nie będzie  problemu z
bobrami.

Paweł  Śliwa – sołtys wsi Nowe  Ręczaje – część  rzek należy do powiatu, 
rzeka  Rządza jest oczyszczana  przez kogo,  interesuje  mnie  również 
problem rowów melioracyjnych  które  nie są w całości  drożne,  do kogo
zwrócić się z tym problemem, czy jest ktoś  kto sprawdza rowy.

Piotr Sałański  - sołtys wsi Ręczaje Polskie – proszę mi powiedzieć w jaki
sposób  można uzyskać środki  finansowe ze  Skarbu Państwa, co zrobić żeby
sytuacja się nie pogarszała.

Dariusza Fidos  jest to sprawa prywatna, my nie możemy dawać środków na
cele prywatne, można  spróbować  przez przepisy prawa wodnego  lub przez
kodeks  wykroczeń i policję.

Tomasz  Sałański  - sołtys wsi  Poświętne czy można byłoby zgłosić wniosek o
reaktywowanie  spółki  wodnej.

Przewodniczący Rady  Gminy – ta spółka, o której  Pan mówi to rolnicy sami ją
rozwiązali, na końcu  swojej działalności było tak, że  płacono tylko składki a
rowy trzeba było czyścić  samemu.

Aniela Gromek  - sołtys wsi Rojków  - zapytała  kto nawoził   gruzu z budowy 
na umocnienie  rzeki  Rządzy w Turzu,

Dariusza  Fidos    proszę  składać  wnioski,  będziemy  się  starać  w  miarę
posiadanych  środków  pomóc w zgłoszonych  sprawach.

 

Ad.14

Wójt   Gminy  -  przedstawił  przybyłego  Komendanta  Powiatowej  Straży
Pożarnej w Wołominie -  p. Romana  Gołębnika,  stwierdzając   że  dla nas 
nadchodzi najgorszy  czas tj. wiosna – wypalanie traw, latem pożary w lasach,
chcielibyśmy  zmniejszyć koszty w utrzymaniu straży.

Roman Gołębnik  - 77 pożarów w ubiegłym roku, macie państwo dużą liczbę
jednostek ochotniczej  straży pożarnej. Gmina jest   biedna i utrzymanie tych
jednostek nie jest łatwe. Dawanie wszystkim po trochu nie jest dobre, bo
wtedy żadna  jednostka nie jest dobrze wyposażona,



OSP Ręczaje Polskie są włączeni  do KRS, jest to jedyna  jednostka na której
można polegać, w OSP  Zabrańcu   kiedyś  nic się działo, teraz jednostka
została reaktywowana i to cieszy, Ręczaje Polskie  są w krajowym systemie  i
budżet   państwa  uczestniczy  w   finansowaniu  tych  jednostek,  w  tym  roku  
otrzymają  3 tys. zł. a z okazji  obchodów 80- lecia  straży  dostaną jeszcze  5
tys. zł  oraz poinformował że  powiatowy dzień strażaka  odbędzie się  tym
roku w Ręczajach Polskich  ja  mogę  tylko dawać pieniądze jednostkom
włączonym do KRS.

Tomasz  Sałański   -   sołtys  wsi  Poświętne  co  trzeba  zrobić,  żeby  być
włączonym  do KRS-u

Roman Gołębnik -  trzeba nieć 2  samochody, 20 strażaków, garaż  i  spełnić
wiele innych wymagań.

Sylwester Niźnik  -  p. Komendant powiedział, że  wystarczyłoby 2-3 jednostki 
a wy przyjeżdżacie  tylko  TOYOTĄ  i dowodzicie, my  nie mamy pieniędzy na
mundury, bo większa część  idzie na paliwo, jest prośba żeby p. komendant 
łaskawszym okiem spojrzał  na naszą gminę,  bo jak sam Pan  zauważył  
jesteśmy  gminą biedną.

Wójt Gminy –  wypomina mi się , że Kobyłka ma po 15 zł  od pożaru, ale tam 
jest tylko 1  straż,  zapłaciliśmy  za  pożary za  2005r.  za  2006r.  zapłacimy 
po Zjeździe  Gminnym OSP,  który  odbędzie  się  w miesiącu   czerwcu,  na
którym  zostanie wybrany  prezes.  

Roman Gołębnik  - moja sugestia żeby Wójta wybrać  prezesem, ja nie znam 
innego samorządowca, który w taki sposób angażował się w bezpieczeństwo 
przeciwpożarowe. Zawsze  był przy gaszeniu pożarów.

 

Ad.15

Wójt Gminy  - musimy znaleźć  pieniądze na  podwyższenie ryczałtów dla
sołtysów , ale  trzeba komuś zabrać te środki, na następna  sesję zostanie
przygotowana  uchwała  w tej sprawie.

Tomasz  Sałański  - sołtys wsi Poświętne  zaoferował  opracowanie planu 
rozwoju  lokalnego,  stwierdzając  że  należałoby  poprawić  wygląd   okolic  
urzędu gminy, dobrze  byłoby żeby  rynek  w Poświętnem  był  wizytówką
gminy.

Danuta Bombik  - sołtys wsi Wola Cygowska co z przepustem na  drodze  do
Woli  Cygowskiej i co  dalej ze  śmiećmy.

Wójt Gminy – wszystkie wnioski złożone dotyczące remontów na drogach,



zostały złożone do starostwa, w sprawie śmieci  opracowywane są   plany
 gospodarki  odpadami oraz  uzgadniane ze starostwem.

Sylwester Niźnik  -  kiedy będzie  zaproszony  dyrektor  ZOZ  na  Sesję, kiedyś
chyba   Multi Medyka  była   zainteresowana przejęciem  ośrodka zdrowia,
pokusiłbym się o jak najszybsze  przymiarki do prywatyzacji.

Wójt  Gminy okazuje  się ze  Multi – Medyka   nie jest  wcale taka dobra,
musimy  znaleźć  dobrą firmę, nie wiem  czy  się to uda.

Waldemar Kominek – ja się boję prywatyzacji, ale wtedy  Medyka na pytanie
co z Międzylesiem powiedziała, że „dziadostwa nie biorą”

Ustalono że na  następną Sesję  Rady Gminy zostaną przygotowane  dla 
sołtysów   statuty  sołectw i wykazy  najpotrzebniejszych  telefonów.

 

Ad.16

Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodniczący  Rady dokonał zamknięcia 
VI Sesji Rady  Gminy w Poświętne, dziękując wszystkim za uczestnictwo w  
obradach.

 

Protokołowała :

Insp. ds.  Rady  Gminy

Hanna Siwak                                   

                                                   Przewodniczący Rady

Gminy                                                                     

                                                                                                  /-/   Bogusław Ulejczyk
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